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Zápis č. 8
ze zasedání  Zastupitelstva  městského  obvodu Hrabová, konaného dne 18. 11.
2015
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomni: viz prezenční listina (příloha č. 1)
Nepřítomni: Mgr. Rostislav Naď (omluven), Ing. Bedřich Chlupatý – příchod 15.35 hod., Ing.
Vladimír Petana CSc. – příchod 17.36 hod.
Jednání řídil: p. Igor Trávníček– místostarosta, zahájeno 1515 hod.
Návrhová komise: Ing. Květoslava Hrabovská, p. Petr Novák, p. Libor Lyčka 
Hlasování: pro: 13, 1 – se zdržel Mgr. Jan Šumbera
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Alica Strnišťová, Mgr. Jan Šumbera
Zapisovatel: Mgr. Jiří Strniště
Ověření  zápisu z  minulého zasedání zastupitelstva (16.9.2015):
•   p. Petr Balušek – bez připomínek
• p. Petr Novák – bez připomínek
Diskuze nad zápisem ze zasedání č. 7 - nebylo správně hlasováno o neuzavření smlouvy (usnesení č.
4), nebylo jasné, kdo hlasoval
Hlasování: pro: 13, 1 – se zdržel Mgr. Jan Šumbera: usnesení bylo přijato
Zaslaný návrh programu jednání: 
1.) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostravy - městského obvodu Hrabová za I.-

III. čtvrtletí roku 2015
2.) Úprava rozpočtu statutárního města Ostravy - městského obvodu Hrabová k 18.11. 2015
3.) Záměr SMO prodat pozemky pro stavbu prodloužené Mostní
4.) Uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  s  Římskokatolickou  farností  Ostrava  –  Hrabová   na

poskytnutí dotace, určené na tisk publikace s názvem Kostel svaté Kateřiny Alexandrijské 
5.) Informace  o  činnosti  Rady  městského  obvodu  Hrabová  mezi  7.  a  8.  zasedáním

Zastupitelstva městského obvodu Hrabová
6.) Různé

Hlasování o poslaném programu zasedání: j e d n o m y s l n ě    s c h v á l e n o 

Rada městského obvodu prostřednictvím starosty podala návrh na doplnění programu
jednání:
Doplnění bodů:
5.) Uzavření darovací smlouvy na část pozemku parc.č. 184/13, o výměře 34 m2

6.) Prodej pozemku parc.č. 146/2, ul. Výjezdní
Stávající body č.5,6 se přečíslují na body 7,8.

1.) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostravy - městského obvodu Hrabová za I.-
III. čtvrtletí roku 2015

Ing. Rundt - za finanční výbor (4.11.2015) doporučuje vzít zprávu na vědomí, finanční výbor požádal
Ing. J, Ziobrovou o informaci, jak je financován bytový fond
Ing. Dvořák – chce písemně vysvětlit v příjmech §6171, položku 2212 – z čeho je odvozena částka
164.000,-Kč a 163.000,-Kč
Ing. Rundt – měl by se navrhnout rozpočet, jak peníze smysluplně utratit
Ing.  Dvořák  –  chce  iniciovat  rozpravu  o  rozpočtu  –  zastupitelé  navrhují  tento  bod  projednat  až
v různém
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
bere na vědomí
předloženou  „Zprávu  o  plnění  rozpočtu  statutárního  města  Ostravy  -  městského  obvodu
Hrabová za I. – III. čtvrtletí roku 2015“.

Hlasování: j e d n o m y s l n ě    s c h v á l e n o (12 pro)

2.) Úprava rozpočtu statutárního města Ostravy - městského obvodu Hrabová k 18.11. 2015

Ing. Rundt – finanční výbor se zabýval úpravou ne v plném rozsahu, předloženou část doporučil
Mgr. Šumbera – souvisí s bodem 4 – částka je dvojnásobná na tisk kalendáře, ptá se proč některé body
schvaluje zastupitelstvo zvlášť a proč je v úpravě rozpočtu
R.Orkáč – zda to není v kompetenci rady?
Ing. Ziobrová – jedná se o veřejnoprávní smlouvu s SDH a musí ji schvalovat ZMOb

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
schvaluje
rozpočtové opatření Zastupitelstva města Ostravy, kterým se
zvyšují
- převody mezi statutárními městy a městskými obvody
§ 6330, pol. 4137, ÚZ 1355 o  80 tis. Kč
zvyšují
- běžné výdaje
§ 6171, pol. 5901 o  80 tis. Kč
schvaluje
rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se
zvyšují
- ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR
pol. 4116, ÚZ 13015 o 103 tis. Kč
zvyšují
- běžné výdaje
§ 4399, pol. 5011, ÚZ 13015 o   70 tis. Kč
§ 4399, pol. 5031, ÚZ 13015 o   18 tis. Kč
§ 4399, pol. 5032, ÚZ 13015 o     6 tis. Kč
§ 4399, pol. 5173, ÚZ 13015 o     9 tis. Kč 
schvaluje
rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č.  15, kterým se
zvyšují
- ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR
pol. 4116, ÚZ 104113013 o  17 tis. Kč
pol. 4116, ÚZ 104513013 o  94 tis. Kč
zvyšují
- nedaňové příjmy
§ 3113, pol. 2132, ÚZ 94 o  23 tis. Kč
zvyšují
- běžné výdaje
§ 2329, pol. 5169 o    4 tis. Kč
§ 3113, pol. 5331, ÚZ 94 o  23 tis. Kč
§ 3722, pol. 5169 o  20 tis. Kč
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§ 5512, pol. 5139 o    5 tis. Kč
§ 5512, pol. 5154 o  10 tis. Kč
§ 5512, pol. 5169 o  60 tis. Kč
§ 6171, pol. 5151 o    4 tis. Kč
§ 6171, pol. 5168 o    3 tis. Kč
§ 6171, pol. 5172 o  12 tis. Kč
§ 6171, pol. 5901 o  12 tis. Kč
snižují
- běžné výdaje
§ 5512, pol. 5153 o   5 tis. Kč
§ 5512, pol. 5171 o 10 tis. Kč 
§ 6171, pol. 5153 o   4 tis. Kč
schvaluje
rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 16, kterým se
zvyšují
- ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR
pol. 4116, ÚZ 104113013 o  10 tis. Kč
zvyšují
- nedaňové příjmy
§ 2219, pol. 2119 o  20 tis. Kč
zvyšují
běžné výdaje
§ 3113, pol. 5331                  o  30 tis. Kč
schvaluje
rozpočtové opatření rady městského obvodu Hrabová č. 17, kterým se
zvyšují
- běžné výdaje
§ 3399, pol. 5223                              o              30 tis. Kč
snižují
- běžné výdaje
§ 6171, pol. 5901                            o              30 tis. Kč
schvaluje
rozpočtové opatření rady městského obvodu Hrabová č. 18, kterým se
zvyšují
- nedaňové příjmy
§ 6171, pol. 2111 o    5 tis. Kč
§ 3612, pol. 2329 o  11 tis. Kč
zvyšují
- kapitálové výdaje
§ 3113, pol. 6121 o  96 tis. Kč
zvyšují
- běžné výdaje
§ 3349, pol. 5021 o    2 tis. Kč
§ 3639, pol. 5166 o    3 tis. Kč
§ 3722, pol. 5169 o  11 tis. Kč
§ 5512, pol. 5151 o    1 tis. Kč
§ 5512, pol. 5172 o    6 tis. Kč
§ 6171, pol. 5139 o  10 tis. Kč
§ 6171, pol. 5171 o  20 tis. Kč
snižují
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- běžné výdaje
§ 3113, pol. 5137 o  96 tis. Kč
§ 5512, pol. 5137 o    6 tis. Kč
§ 5512, pol. 5153 o    1 tis. Kč
§ 6171, pol. 5153 o  30 tis. Kč

Hlasování: j e d n o m y s l n ě    s c h v á l e n o (12 pro)

3.) Záměr SMO prodat pozemky pro stavbu prodloužené Mostní

ÚMOb Hrabová obdržel dne 7.10.2015 žádost majetkového odboru MMO o stanovisko
k záměru  města  prodat  předmětné  pozemky.  Kupujícím  je  Moravskoslezský  kraj,
který  na  pozemcích  vybuduje  novou  komunikaci  prodlouženou  ul.  Mostní  od  křižovatky
s ul. Paskovskou po nadjezd Nebeského.

Diskuze:
Mgr. Šumbera – nemůže vnitřně souhlasit – nebylo jednáno s občany
Ing. M.Orkáč - uvedl, že stavba byla projednána s veřejností
Ing. Rundt – uvedl historii projednávání
paní Kopitzová - uvádí, že se jedná o legislativní proces, město může případně pozemky svěřené MOb
odejmout
Ing. Dvořák uvedl, že výstavba kruhového objezdu na křížení ul. Mostní x Frýdecká je ve fázi studie
Dostavil se Ing. Chlupatý (15.35 hod.)
z řad občanů:
p.Linhartová - tvrdí, že stavba je jiná a nebyla na ní vydána nová E.I.A
Ing. Faicová uvedla, že na stavbu bylo provedeno zjišťovací řízení v r. 2007 a závěr je stále platný
R.Orkáč jn. – chce projednat stavbu ul. prodloužená Mostní
Ing,  Kludka  –  popsal  historii  vzniku  záměru  realizovat  prodlouženou  Mostní;  ptal  se,  proč  je
zpoplatněný úsek ul. Místecká na území města Ostravy?
Ing. Dvořák - uvádí,  že městský obvod píše na ministerstvo dopravy opakovaně žádosti  o zrušení
zpoplatnění dálničního úseku

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
souhlasí
s  prodejem pozemků  dle  žádosti  statutárního  města  Ostrava  prostřednictvím  majetkového
odboru Magistrátu města Ostravy ze dne 7. 10. 2015 pro stavbu prodloužené Mostní, a to:
- pozemky nesvěřené městskému obvodu Hrabová:

- část pozemku parc.č. 3154/1, o výměře 4338 m2 (díl l)
- část pozemku parc.č. 3154/2, o výměře 2610 m2 (díl k)
- část pozemku parc.č. 3154/3, o výměře 1458 m2 (díl j)
- část pozemku parc.č. 3154/4, o výměře 859 m2 (díl i)
sloučeno a nově označeno jako pozemek parc.č. 3154/3, o výměře 9265 m2
- část pozemku parc.č. 3154/5, o výměře 58 m2 nově označeno jako pozemek parc.č. 3154/12
- část pozemku parc.č. 696, o výměře 6 m2 nově označeno jako pozemek parc.č. 696/2
- část pozemku parc.č. 697, o výměře 33 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 697/2
- část pozemku parc.č. 697, o výměře 18 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 697/3
- část pozemku parc.č. 697, o výměře 1 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 697/4
- část pozemku parc.č. 701/7, o výměře 384 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 701/9
- část pozemku parc.č. 3014/4, o výměře 214 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 3014/20
- část pozemku parc.č. 3014/4, o výměře 32 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 3014/22
- pozemek parc.č. 3140/3, o výměře 2 m2 (celý)
- část pozemku parc.č. 3154/1, o výměře 27 m2 nově označeno jako pozemek parc.č. 3154/11
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- pozemky svěřené městskému obvodu Hrabová:

- část pozemku parc.č. 705/4, o výměře 1 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 705/6
- část pozemku parc.č. 705/4, o výměře 40 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 705/7
- část pozemku parc.č. 705/5, o výměře 115 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 705/8
- část pozemku parc.č. 3138/1, o výměře 3 m2 (díl g)
- část pozemku parc.č. 3138/2, o výměře 2 m2 (díl h)
sloučeno a nově označeno jako pozemek parc.č. 3138/2, o výměře 5 m2
- část pozemku parc.č. 3140/1, o výměře 72 m2 (díl d)
- část pozemku parc.č. 3140/2, o výměře 20 m2 (díl c)
sloučeno a nově označeno jako pozemek parc.č. 3140/1, o výměře 92 m2
vše v k.ú. Hrabová, obec Ostrava dle geometrického plánu č. 2742 – 34/2015 ze dne 14.4.2015
a
- pozemky nesvěřené městskému obvodu Hrabová:

- část pozemku parc.č. 613/2, o výměře 4192 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 613/3
- část pozemku parc.č. 614, o výměře 133 m2 (díl f)
- část pozemku parc.č. 615/2, o výměře 56 m2 (díl e)
- část pozemku parc.č. 657, o výměře 40 m2 (díl g)
sloučeno a nově označeno jako pozemek parc.č. 614, o výměře 229 m2
- část pozemku parc.č. 615/1, o výměře 303 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 615/3
- část pozemku parc.č. 3154/7, o výměře 634 m2 (díl c)
- část pozemku parc.č. 3154/9, o výměře 2865 m2 (díl d)
sloučeno a nově označeno jako pozemek parc.č. 3154/14, o výměře 3499 m2
- část pozemku parc.č. 3154/10, o výměře 1178 m2 nově označen jako pozemek parc.č. 3154/15
vše v k.ú. Hrabová, obec Ostrava dle geometrického plánu č. 2541 – 34/2015 ze dne 20.4.2015.

Hlasování: 10 - pro: p. Balušek, Ing. Dvořák, Ing. Chlupatý, paní Kopitzová, p. Lyčka, 
     p. Novák, p. Pospěch, Ing. Rundt, Mgr. Strnišťová, p. Trávníček

  1 - proti: Mgr. Šumbera
2 - se zdrželi: Ing. Orkáč, Ing. Hrabovská

4.)  Uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  s  Římskokatolickou  farností  Ostrava  –  Hrabová   
na poskytnutí dotace, určené na tisk publikace s názvem Kostel svaté Kateřiny Alexandrijské 

Římskokatolická farnosti Ostrava - Hrabová požádala o poskytnutí dotace, která bude
určená  k pokrytí  nákladů  na  projekt  „tisk  publikace  s názvem  Kostel  svaté  Kateřiny
Alexandrijské v Ostravě – Hrabové“.

Dotace kryta v plné výši upraveným rozpočtem na § 3399, pol. 5223.

Diskuze:
Mgr. Šumbera – jeví se mu to jako nekoncepční, nechápe, proč o částce 30.000,- rozhoduje ZMOb
a proč rada schválila daleko větší částku na rekonstrukci dvou bytů, doporučuje úpravu čl.II, odst.5 do
29.12.2015
Mgr. Strniště – jedná se o dotační titul, takže rozhodnout může jen zastupitelstvo
Z řad občan:
p.Orkáč - uvedl, že na schůzi pan Pospěch řekl, že byl vypracován soupis chyb a zda byly zapracovány
do publikace
Ing. Chlupatý - uvedl některé chyby  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
schvaluje
poskytnutí  dotace  ve  výši  30.000,-Kč  na  rok  2015  Římskokatolické  farnosti  Ostrava  -
Hrabová, se sídlem Paskovská 155/94, Ostrava - Hrabová
rozhodlo
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o uzavření  veřejnoprávní  smlouvy mezi  statutárním městem Ostrava,  městským obvodem
Hrabová  a  Římskokatolickou  farností  Ostrava  -  Hrabová,  se  sídlem  Paskovská  155/94,
Ostrava – Hrabová  na  poskytnutí dotace ve výši 30.000,-Kč na rok 2015 určené na projekt
„tisk  publikace  s názvem  Kostel  svaté  Kateřiny  Alexandrijské  v Ostravě  -  Hrabové“
s úpravou
a zmocňuje
starostu k podpisu veřejnoprávní smlouvy.

z.: Mgr. R. Naď
t.: do 20.11.2015

Hlasování: j e d n o m y s l n ě    s c h v á l e n o (13 pro)

5.) Uzavření darovací smlouvy na část pozemku parc.č. 184/13, o výměře 34 m2

Zastupitelstvo MOb Hrabová dne 16.3.2015 usnesením č.  3/30 souhlasilo s podáním
žádosti o bezúplatný převod předmětného pozemku, na kterém byla vybudována zpevněná
plocha  v rámci  stavby  „Oprava  místní  komunikace  Pod  Břehy  včetně  plochy  před
sklenářstvím, Ostrava-Hrabová“. 

Rada města  Ostravy vydala předchozí  souhlas  k bezúplatnému nabytí  dne 21.4.2015
usnesením č. 1145/RM1418/19.

Ing. Dvořák - navrhl drobnou úpravu v textu usnesení (špatná předložka)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
rozhodlo
na  straně  obdarovaného  o  uzavření  darovací  smlouvy  mezi  statutárním  městem  Ostrava,
městským obvodem Hrabová a  Moravskoslezským krajem,  se  sídlem 28.  října  2771/117,
702  18  Ostrava,  IČ  70890692,  zastoupeným  z  pověření  hejtmana  kraje  Správou  silnic
Moravskoslezského  kraje,  příspěvkovou  organizací,  se  sídlem  Úprkova  795/1,  702  23
Ostrava,  na přijetí  daru části  pozemku parc.č.  184/13 ostatní  plocha (ostatní  komunikace)
v k.ú. Hrabová, a to dílu „a“, o výměře 34m2, který byl sloučen do pozemku parc.č. 2548/16
v k.ú. Hrabová dle geometrického plánu č. 2748-23/2015 ze dne 22. 4. 2015 dle předloženého
návrhu.

Hlasování: 12 - pro: p. Balušek, Ing. Dvořák, Ing. Hrabovská, paní Kopitzová, p. Lyčka, 
      p. Novák, Ing. Orkáč, p. Pospěch, Ing. Rundt, Mgr. Strnišťová, Mgr. Šumbera  
     p. Trávníček

1- se zdržel: Ing. Chlupatý, 
6.) Prodej pozemku parc.č. 146/2, ul. Výjezdní

ÚMOb Hrabová obdržel dne 30.3.2015 žádost pana Jakuba Vavřače, bytem Jugoslávská
2983/16, O.-Zábřeh, o prodej předmětného pozemku. 

Pozemek je ve vlastnictví statutárního města Ostravy se svěřením MOb Hrabová.
Pozemek slouží jako plocha pro parkování vozidel u objektu č.p. 300, ul. Výjezdní 12.

Předchozí  vlastník  objektu  č.p.  300,  měl  na  pronájem  předmětného  pozemku  uzavřenu
nájemní smlouvu a na základě souhlasu městského obvodu na něm vybudoval zpevněnou
plochu pro parkování  vozidel.  Pan Jakub Vavřač jako nový vlastník  objektu  č.p.  300 má
s městským obvodem rovněž uzavřenu nájemní smlouvu na pronájem předmětného pozemku.
Pozemek je oplocen a pro městský obvod je jinak nevyužitelný.

Na  základě  znaleckého  posudku  č.  3254-41/2015  vypracovaného  znalcem  Ing.
Vlastimilem Rundtem dne 14.5.2015 je kupní cena stanovena ve výši 161.500,- Kč.  

Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová usnesením č. 5/58 ze dne 3.6.2015 souhlasilo
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se záměrem prodeje předmětného pozemku.
O záměru prodeje rozhodlo Zastupitelstvo města Ostravy dne 9.9.2015 svým usnesením

č. 0594/ZM1418/8.
Záměr  prodeje  byl  vyvěšen  na  úřední  desce  Úřadu  městského  obvodu  Hrabová

od 14.9.2015 do 30.9.2015.  
Kupní  cena  byla  stanovena  na  základě  uvedeného  znaleckého  posudku.  Náklady

spojené  s uzavřením  smlouvy  –  vypracování  znaleckého  posudku  –  1200,-  Kč,  poplatek
za návrh na vklad do KN – 1000,- Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
rozhodlo
a) na straně prodávajícího prodat pozemek parc.č. 146/2 – ostatní plocha o výměře 323 m2,
panu Jakubovi  Vavřačovi  (r.  1982),  bytem Jugoslávská  2983/16,  700 30 Ostrava-Zábřeh,
za  cenu  dle  znaleckého  posudku  č.  3254-41/2015  vyhotoveného  Vlastimilem  Rundtem
ve výši 161.500,- Kč + náklady spojené s uzavřením smlouvy, 
b) uzavřít kupní smlouvu dle předloženého návrhu.

Hlasování: 11 - pro: p. Balušek, Ing. Dvořák, Ing. Hrabovská, paní Kopitzová, p. Lyčka, 
     p. Novák, p. Pospěch, Ing. Rundt, Mgr. Strnišťová, p. Trávníček, Mgr. Šumbera

1 - proti: Ing. Orkáč
1- se zdržel: Ing. Chlupatý 

7.) Informace  o  činnosti  Rady  městského  obvodu  Hrabová  mezi  7.  a  8.  zasedáním
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová

Veškerá  usnesení  byla  zasílána  po  jednání  rady  městského  obvodu  všem  členům
zastupitelstva.

Diskuze:
Mgr. Šumbera – proč předáváme CITY rekonstrukce bytů, když už pro MOb nepracují, navrhuje, aby
bytová komise projednala opravy bytů a jejich pronájem
Ing. Hrabovská – proč rada 16.9. schválila finanční prostředky na rekonstrukci dvou bytů
Mgr.  Strniště  –  uvedl,  že  je  nutné  byty  po  jejich  uvolnění  rychle  opravit,  aby  nedošlo  k úniku
nájemného
Mgr. Šumbera – navrhuje pozdržet opravy bytů, náklady na PD jsou enormní a zbytečné, vyzývá pana
Orkáče, aby bytová komise projednala tento problém s tím, že už se o problému jedná už od března
a nic se neděje
Ing. Dvořák -  souhlasí s panem Šumberou
M.Orkáč - ptá se, zda lze opravy pozastavit
Mgr. Strniště – nelze, už jsou uzavřeny smlouvy na realizaci se zhotoviteli
z řad občanů:
p. Tomisová - uvádí, že v bytě na ul. V. Huga 10 už práce začaly, a že firma bere elektřinu z jejich
rozvaděče

p. Hrabovská - se ptá v jaké fázi je rekonstrukce bytu na ul. Příborská 457/33
Ing. Dvořák – ptá se, proč není ceník o zpoplatnění informací podle zákona č. 106/1999 Sb. uveřejněn
na webových stránkách úřadu
Mgr. Strniště – uvedl, že se vycházelo z ceníku pro magistrát, protože to, že ceník nebyl stanoven,
bylo vytknuto ze strany kontrolního orgánu z magistrátu, dále uvádí, že až dosud nebylo poskytnutí
jakékoliv informace zpoplatněno, přičemž za rok 2015 bylo zaregistrováno cca 50 žádostí o informace
podle zákona č. 106/1999 Sb.
Ing. Dvořák - ptá se, proč nebyla urbanistická studie Na Šajaru, projekt revitalizace plochy před ZŠ
a DUR pro rozšíření parkoviště u ZŠ předložena Komisi výstavby, dopravy a ekologie RMOb
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Mgr. Šumbera - tvrdí, že projekt změní tvář plochy před ZŠ
Ing. Dvořák – nemůže souhlasit
Mgr. Strniště – uvedl, že návrh na rozšíření sjezdu z Místecké u Makra bude předložen komisi
Dále se rozvinula diskuze kolem toho, že komisi nejsou předkládány žádné materiály.

Z řad občanů:
p.Tomisová - požaduje, aby byly studie uveřejňovány na webových stránkách úřadu, občané pak nic
nevědí, ptá se proč se nové parkoviště neudělá na ploše před tržnicí
Orkáč, Šumbera -  jedná se o bodu – Informace z činnosti rady
R.Orkáč -  se  ptá  na usnesení  rady č.  27/557 ohledně rozhodnutí  krajského úřadu ve věci  vydání
souhlasu s provozováním sběrny kovového odpadu firmy AGNES 
Ing. - Faicová vysvětlila, že se jedná o rozšíření výkupu o papír
Ing. Kludka se ptá, proč se záměry MOb nepředkládají komisi výstavby

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
bere na vědomí
informaci o činnosti Rady městského obvodu Hrabová mezi 7. a 8. zasedáním Zastupitelstva
městského obvodu Hrabová.

Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o (13 pro)

8.) Různé 

Ing. M.Orkáč – mělo by být svoláno mimořádné zasedání zastupitelstva k prodloužené Mostní
Mgr. Šumbera - chce, aby byli informováni občané – 1. bod, 2. bod navrhuje, aby bylo projednáno
odvolání starosty
Ing. Dvořák -  nebyl uveden důvod nepřítomnosti starosty na tomto zasedání, chce vědět přesně proč?
p. Trávníček - uvedl, že mu starosta neuvedl důvod
Mgr. Šumbera – důvody pro omluvu jsou důležité
Ing. Dvořák - se ptá, zda někomu sdělil důvod nepřítomnosti
Ing. Hrabovská - uvedla, že starostu viděla ve 14 hodin a zdravila se s ním
paní Kopitzová – když volá starostovi, často nebývá k zastižení
Ing. Dvořák – starosta je zvolen zastupitelstvem
Ing. M.Orkáč - navrhuje svolání mimořádného zastupitelstva (5 zastupitelů je pro)
Ing. Rundt - požaduje, aby při projednávání prodloužené Mostní byly přítomní i zástupci OŽP MMO
a investor
z řad občanů:
R.Orkáč – poukazuje na to, že při tvoření Hrabovských listů byla prováděna cenzura
p. Houžvička se zeptal, kdo vyhlašuje mimořádné zastupitelstvo, bylo mu odpovězeno, že starosta

Mgr. Šumbera – navrhl, aby byl pouze jeden bod mimořádného zastupitelstva, a to odvolání starosty 
dále, aby byla provedena prezentace Mostní, ne diskuze co je dobře a co je špatně, navrhuje, aby
v Hrabovských listech byla uveřejněna informace o prezentaci
Znovu otevřena diskuze o zpoplatnění Místecké, padl návrh, aby se za to zasadilo i město Ostrava
Ing. Dvořák 
- požaduje, aby se zastupitelstva konala častěji
- požaduje, aby ZMOb uložilo RMOb učinit kroky k zajištění reprezentativních prostor pro kulturní
akce  (např.  uvažovat  o  výstavbě  nového  kulturního  střediska)  a  navrhuje  usnesení  k hlasování:
„Zastupitelstvo MOb ukládá Radě MOb činit kroky k zajištění důstojných prostor pro kulturní akce
v Hrabové“. 
Mgr. Šumbera – diskuzi o kult. středisku by měla vyvolat rada
Ing. Rundt - uvedl, že jednání o prodeji restaurace „U Lípy“ s vlastníkem již proběhla
p. Trávníček – jednání byla vedena bez výsledku
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Ing. Dvořák – požaduje, aby byla vedena širší diskuze
Mgr. Strnišťová  – navrhuje, aby byla postavena nová školka a školka na V. Huga by se mohla použít
pro kulturní akce
„Ing. Orkáč navrhl ukončit diskusi a podal protinávrh k návrhu usnesení Ing. Dvořáka 
„ZMOb neukládá RMOb činit kroky k zajištění důstojných prostor pro kulturní akce 
v Hrabové“ . 
Hlasování:
12 pro – Balušek, Hrabovská, Chlupatý, Kopitzová, Lyčka, Novák, Orkáč, Pospěch, Rundt, 
Strnišťová, Trávníček, Šumbera
1 proti – Dvořák“

Z řad občanů:
p. Polanský – nesouhlasí s chodníkem od ul. Perunova po ul. Jezerní, a to v úseku u hasičské zbrojnice
Následně  byla  vedena  bohatá  diskuze  na  téma  parkování  zastupitele  Pospěcha,  který  v hasičské
zbrojnici bydlí.

Přestávka 17.20 - 17.35 hod.
17.35 se dostavil Ing. Petana

Ing. Orkáč – navrhuje vybudování dětského hřiště pro vesnickou část na sokolském hřišti, na Šídlovci
je jich dost, dále navrhuje, aby v případě havárií (např. vody) byla občanům zasílána SMS zpráva
Ing. Dvořák 
- dával podněty k rozpočtu; předsedkyně komise pro děti a mládež navrhuje, aby se příspěvek navýšil
na 46.000,- Kč, tuto žádost Dvořák podporuje
- poděkování za obnovu plné čáry na ul. Šrobárova u křižovatky s Paskovskou 
- podnět – nové hřiště Šrobárova – měla by se dát tabulka – zákaz venčení psů
- námět k úvaze, zajištění servisu  MOb  pro občany - soutěžení např. dodavatele energií
- kdo bude novým tajemníkem ÚMOb?
Mgr. Strniště - odpověděl, že Ing. Jan Socha ze Štramberka
Ing. Petana – dotaz k radě ze dne 11.11.2015 – v bodě o vyřazení majetku je uvedena pouze suma,
není uvedeno o jaký majetek se jedná, dále se ptá jak likvidační komise majetek likviduje, bylo mu
odpovězeno, že „vlastními silami“
Ing.  Hrabovská  –  finanční  výbor  projednal  a  jedná  se  o  „hříchy  z minulých  let“,  navrhuje,  aby
redakční rada byla výborem ZMOb
Paní Kopitzová + Ing. Dvořák – diskuze kolem Hrabovských listů

Z řad občanů:
R.Orkáč  navrhuje,  aby  byla  kronika  městského  obvodu  naskenována  a  zveřejněna,  diskuze
o  povodňové  komisi  MOb;  zápisy  z předchozích  zastupitelstev  nebyly  poskytnuty  kromě  zápisu
ze dne 16.9.2015, který zpracovala Ing. Faicová
Paní Tomisová – nedostala zápisy od 17.9.2015, které chtěla, invektivy na pana tajemníka
R.Orkáč – chodník od ul. Perunova po ul. Jezerní – psal otevřený dopis

Paní Králová - odpověděla na dotazy
Mgr. Šumbera – když je podél ul. Paskovská jednostranný chodník, proč dělat další na druhé straně, i
když má být u hasičárny chodník š. 3 m, když tam zaparkují auta, nikdo neprojde, projekt by se měl
vrátit do komise výstavby
Ing. Chlupatý vysvětlil historii požadavků hasičů na zvýšení počtu parkovací stání při zásahu hasičů

18.26 hod. odešel p. Balušek

p. Polanský - upozornil, že před hasičskou zbrojnicí parkují dvě auta pana Pospěcha
p. Trávníček - aby se zeptali starosty SDH a velitele hasičů kolik potřebují parkovacích stání
p. Polanský uvedl, že na ploše před hasičskou zbrojnicí trénují mladí hasiči
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p. Trávníček – bylo dohodnuto, že se projekt vrátí na komisi výstavby
Mgr.  Šumbera – multifunkční  hřiště – odezvy od občanů jsou pozitivní,  závada byla za dva dny
opravena, navrhuje dát do komise výstavby projekt parkoviště za domem Šrobárova 22 pro 44 aut, zda
se nezamyslet nad snížením počtu
p. Trávniček – rada městského obvodu přistoupila na snížení počtu parkovacích míst
paní Tomisová – reaguje na p. Šumberu, proč dělat nové parkoviště, proč nevyužít plochu před tržnicí
na ul. Příborská
Ing. Dvořák - uvedl, že na příští komisi výstavby se budou zabývat koncepcí parkovišť
Ing. Petana – musela by se udělat sonda, zda je plocha před tržnicí vhodná pro parkování aut
R.Orkáč – zda má volat městskou polici na p. Pospěcha?
Mgr. Strniště – podal informaci o změnách www. Stránkách úřadu
R.Orkáč  se ptá, kdo bude administrátorem stránek?
p. Trávníček se s p. Orkáčem sejde k danému problému

Místostarosta  p.  Trávniček  poděkoval  všem  členům  zastupitelstva  za  účast  na  zasedání,
zasedání ukončeno v 1900 hod.

V Ostravě – Hrabové dne 30. listopadu 2015 


